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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNT AMENT DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒR IA EL 26 
D’ABRIL DE 2011  
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 06/11 
Caràcter: extraordinari  
Data: 26 d’abril de 2011 
Horari: de 13:25 a 13:35 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Primer Tinent d’Alcalde (PSC) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique,  Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Quart Tinent d’Alcalde (PSC) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, regidor (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, regidor (CIU) 
- Sra. Rosalia Oller Boada, regidora (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
 
 
Excusa la seva absència:  
 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora no adscrita (RNA) 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 

ÚNIC. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES ACTES DEL PLE DE LA 
CORPORACIÓ PENDENTS D’APROVACIÓ. 
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ÚNIC. El senyor secretari pregunta si els senyors regidors es donen per 
assabentats del contingut dels esborranys de les actes de la sessió ordinària de 
data 31 de març de 2011, i les sessions extraordinàries de data 19 d’abril de 
2011 i de 26 d’abril de 2011, 
 
La senyora Maria Lluïsa Grimal i Colomé, regidora d’Ensenyament, vol fer 
constar unes esmenes a la seva intervenció en la sessió de data 19 d’abril de 
2011 en relació a l’Escola de Música. La intervenció esmenada restaria de la 
següent manera: 
 

“La regidora no adscrita, senyora Fina Navarro Nicolás, pregunta sobre la 
variació del dèficit respecte l’any anterior. 

La senyora Grimal respon que aproximadament passa de 90.000 euros a 
80.000 euros. 

La senyora Navarro pregunta sobre l’homologació del centre. 

La regidora d’Ensenyament respon que l’escola està acreditada des de l’estiu 
passat, però la subvenció de la Generalitat encara no s’ha fet efectiva. La 
Generalitat es troba amb els pressupostos prorrogats i s’ha d’esperar. 

La senyora Navarro pensa que el model d’aquesta Escola de Música és 
insostenible i veu que la subvenció encara no arriba. Defensa les classes 
compartides. 

La senyora Grimal opina que ja s’ha analitzat l’assumpte.” 

S’aprova, per unanimitat, aprovar la modificació de la intervenció anteriorment 
transcrita. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar l’acta de la sessió ordinària de data 
31 de març de 2011, i les actes de les sessions extraordinàries de data 19 
d’abril de 2011 i de 26 d’abril de 2011, 
 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


